
 
BRM.0012.1.9.2024    

Protokół nr 4/2024 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 11.00 – 11.35 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Bartłomiej Stanisz   - Przewodniczący Komisji 

2. Ewa Koman   - Członek Komisji 

3. Renata Napierkowska  - Członek Komisji 

4. Agnieszka Urbańska  - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji, która po sprawdzeniu obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 

4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 oraz protokołu nr 3/2024 z posiedzeń Komisji.  

4. Informacja o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2023 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 oraz protokołu nr 3/2024 z posiedzeń Komisji. 

 

Bartłomiej Stanisz – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Bartłomiej Stanisz – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2023 r. 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił informację o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2023 r. 
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Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja: 

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Str.4 poz, 18 – Raiders Club XVIII Zlot Motocyklowy „Na Soli”. Jaki to ma związek z kulturą 

fizyczną, sportem?  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Raiders Club jest zarejestrowany w ewidencji organizacji sportowych. Przy okazji zlotu są pokazy 

sportów motorowych i pod tym kątem oceniamy ten wniosek.  

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Str. 5 poz. 29 – Inowrocławski Klub Tenisa Stołowego „Noteć”. Wsparcie realizacji zadania 

publicznego z zakresu kultury fizycznej i sportu w 2023 r. Mamy kwotę 26 000zł a w poz. 38 na 

Inowrocławskie Towarzystwo Tenisowe „Goplania” tylko 6 500 zł. a Stowarzyszenie Sportowe 

Marcin Szych Team no Limit for Autism to Follow your Dreams tylko 1000 złotych. Nie rozumiem, 

dlaczego te kwoty nie są równomierne.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Są nierównomierne, bo organizacje wnioskują o różne kwoty. Musimy zdawać sobie sprawę, że środki 

też są ograniczone i nie zawsze można spełnić oczekiwania. Wnioski, które zostają składane 

niejednokrotnie posiadają błędy.     

 

Renata Napierkowska - Członek Komisji: 

Niektóre Stowarzyszenia, Organizacje otrzymały np. 500 złotych lub 1000 zł. Czy one o taką kwotę 

wnioskowały? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

W przypadku organizacji sportowych, żadna nie otrzymuje kwoty o którą wnioskuje.  W przypadku 

„Łuczników” dotacja była przyznana już po rozstrzygnięciu konkursu. Okazała się, że Stowarzyszenie 

złożyło po terminie sprawozdanie. Z mocy prawa oni nie mogli otrzymać tych pieniędzy. Są 

zablokowani na okres 2 lat, ponieważ nie spełnili warunków umowy. Kluby nie realizują tylko z tych 

środków, ale mają jeszcze sponsorów, środki własne.  

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Str. 7 pkt. 42 Automobilklub Inowrocławski: wspieranie i upowszechnienie kultury fizycznej -

turystyczny Rajd Samochodowy. Wolałbym, aby te środki były by przekazane na kulturę i sport, który 

jest uprawiany przez dzieci, młodzież i dorosłych. Czy wniosek można edytować?  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Jeżeli są błędy to owszem, jeżeli chodzi o kwotę dotacji to nie można się odwołać.  Sport motorowy to 

też jest sport.  

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Wspieranie i upowszechnienie kultury fizycznej. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

To jest tylko nazwa projektu.  

  

Ewa Koman - Członek Komisji: 

Znam uczniów szkół inowrocławskich, które uprawiają sporty motorowe. Rodzice swoje dzieci wożą 

na żużel, gokardy. Jest to koszt kosztochłonny, rodzice inwestują w to swoje własne środki. I wyjście  

z opinią, że ten sport nie jest sportem, czy różnicowanie że osoby niepełnosprawne itd. To jest takie  
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wywoływanie niepotrzebnej dyskusji. Trzeba to wyważyć. Ten sport motorowy też jest sportem. 

Moim zdaniem powinny być wspierane.   

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Wspieranie i rozpowszechnianie kultury fizycznej – turystyczny rajd samochodowy to nie 

rozpowszechnianie kultury fizycznej. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

To jest nazwa projektu. 

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Tenis otrzymał 26 000zł. a mamy kadry zawodnicze do Mistrzostw Województwa, Polski, które 

otrzymały tylko 6 500 zł.  

 

Ewa Koman - Członek Komisji: 

O jakie środki te kluby wnioskują a jakie są przyznawane. Bo np. „Cuiavia” otrzymała 80 000zł. a 

„Goplania” dostała niespełna połowę z tego. Dlaczego jeden bieg dotyczących osób 

niepełnosprawnych otrzymał 1000 zł a inny klub dostaje 5000 zł. Jakie są kryteria, kto te kryteria  

ustala? Jak powoływana jest komisja konkursowa? To, że wszystko jest ważne a środków jest mało, to 

jest rzecz jasna, ale najważniejsze jest to, aby ustalić transparentność. Transparentność przydzielania 

tych środków, co pozwoli klubom wnioskować do jakiej wysokości środków, albo od czego to jest 

uzależnione, bo nie powinno to być uzależnione od subiektywnej jakieś grupy osób.      

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Jest oceniany harmonogram zadań, budżet, celowość wydawanych środków.  Promocji danego 

zadania. Są to kryteria punktowe za które dana organizacja dostaje ilość punktów. Mieliśmy szereg 

kontroli dotyczących oceny wniosków właśnie w zakresie sportu i Krajowa Administracja Skarbowa 

miała pewne wątpliwości co do punktacji i wysokości przyznanych środków. Ilość przyznanych 

środków uzależniamy od ilości przyznanych punktów. 

 

Renata Napierkowska - Członek Komisji: 

Stowarzyszenie Tańca „RAZ DWA TRZY”- przygotowanie reprezentacji do udziału w Mistrzostwach 

Polski, Europy i Świata. Osiągnięcia klubu to jest promocja Miasta, dzieciaki osiągają znakomite 

rezultaty. Uważam, że kwota 500 00zł. to na otarcie łez. Warto brać również pod uwagę, jakiej to rangi 

zawody, czy imprezy i jakie to ma znaczenie dla promocji naszego miasta.    

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Gdybyście państwo podjęli współpracę z Wydziałem Kultury i Promocji Miasta, aby zabrać banery               

i promować miasto.   

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Takie działania są już ujęte w umowie. Organizacje jakby mają obowiązek promować.  

 

Ewa Koman - Członek Komisji: 

A kto nadzoruje? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Po etapie konkursowym nadzór prowadzi wydział merytoryczny tj. Wydział Oświaty i Sportu.  

 

Ewa Koman - Członek Komisji: 

Jaki jest procent odwołań klubów niezadowolonych z przyznanych dotacji? 
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Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

W formule formalnej nie ma takich przypadków. Gdzieś tam w rozmowach to każdy kwestionuje. 

Jeżeli chodzi o tryb konkursowy, ustawa nie przewiduje trybu odwołania od tych decyzji. Każdy                

w ciągu 30 dni od ogłoszenia konkursu może wnioskować o uzasadnienie przydzielonej dotacji. 

Komisje konkursowa powołuje co roku Prezydent Zarządzeniem. Przedstawiciele Organizacji 

Pozarządowej mogą zgłosić swoich kandydatów do komisji konkursowej.   

 

Ewa Koman - Członek Komisji: 

Zgłaszają? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Tak i wówczas Zarządzeniem Prezydenta powołana jest komisja. W komisji muszą być 

przedstawiciele Organizacji Pozarządowych.   

 

Bartłomiej Stanisz - Przewodniczący Komisji: 

Ale do tej porty to były 4 osoby z Urzędu? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Dwie osoby, były z Organizacji Pozarządowych. Komisja może działać bez udziału członków                             

z Organizacji Pozarządowych w przypadki jeżeli żadna Organizacja nie zgłosi swojego kandydata do 

komisji konkursowej, albo członkowie komisji reprezentujące Organizacje Pozarządowe nie będą 

uczestniczyć w posiedzeniu komisji. Członek komisji nie może brać udziału w posiedzeniu, jeżeli jest 

wnioskodawcą. Musi być wyłączony na podstawie kodeksu administracyjnego. W przyszłości można 

byłoby wprowadzić nowe kryteriów, aby w przypadku np. powyżej 100 osób przyznawać większą 

liczbę punków. 

 

Renata Napierkowska - Członek Komisji: 

Ile organizacji ubiegało się o dotację?  

  

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Związane z sportem to otrzymali wszyscy, którzy złożyli. Wiele jest klubów, które nie korzystają ze 

wsparcia miasta. Ok. 38 organizacji ubiegało się o wsparcie, jest to prawie połowa organizacji 

sportowych. Ewidencję Stowarzyszeń prowadzi Powiat i te liczby zmieniają się.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

Bartłomiej Stanisz – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy zgodnie z porządkiem obrad Komisji do wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji. 

Czy są propozycje? 

 

Radna Renata Napierkowska wyraziła chęć, aby kandydować na zastępcę przewodniczącego Komisji. 

Członkowie Komisji nie zgłosili innej kandydatury. 

 

Bartłomiej Stanisz – Przewodniczący Komisji: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Renata Napierkowska - Członek Komisji: 

Tak, wyrażam zgodę. 
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Bartłomiej Stanisz – Przewodniczący Komisji: 

W związku z powyższym przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za tym, aby zastępcą 

przewodniczącego Komisji została pani Renata Napierkowska? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została pani Renata Napierkowska. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

    

 Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej 

 

/-/Bartłomiej Stanisz 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


